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Protokół Nr 39/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 grudnia 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu:  

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

3. Szczęsna Ilona – członek komisji  

4. Świerkowski Marek – członek komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia  

2. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

3. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

2. Kontrola wykonania zaplanowanych inwestycji w 2020 roku. 

3. Analiza wniosków budżetowych złożonych do budżetu na rok 2021. 

4. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021r. 

5. Sprawy bieżące.  

6. Zakończenie.  

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.  

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 09:00 otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy, Przewodniczącą 

Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy referujących poszczególne tematy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Ad. 2. Kontrola wykonania zaplanowanych inwestycji w 2020r. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Marek Świerkowski – Kiedy będzie oddana studnia głębinowa w Dąbrowie Biskupiej? 
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Wójt Gminy – Prawdopodobnie do użytku będzie oddana w przyszłym roku. Odwiert mamy 

zrobiony. Geodeta działki źle wymierzył i trzeba to poprawić.  

Radny Marek Świerkowski – Czy na termomodernizację budynku urzędu gminy było 

dofinansowanie unijne? 

Wójt Gminy – Tak. Dofinansowanie jest w wysokości 85%. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Analiza wniosków budżetowych złożonych do budżetu na rok 2021. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Marek Świerkowski – w Dąbrowie Biskupiej powstaje nowe osiedle i tam powinny być 

założone lampy. Jedną zakładamy z funduszu sołeckiego, jednak dalej powstają nowe 

budownictwa i tam tez powinna być lampa. 

Pani Anna Kuberska – Zobaczymy w trakcie roku, czy będą dodatkowe środki na zakup lampy.  

Radny Tomasz Wronecki – Jak gmina zapatruje się na wniosek dotyczący opracowania 

dokumentacji na ścieżkę rowerową Modliborzyce – Parchanie? 

Wójt Gminy – To jest droga powiatowa i na obecną chwilę musimy skupić się na drogach 

gminnych. Z tego co nam wiadomo Powiat Inowrocławski chce przystąpić do opracowania 

siatki ścieżek rowerowych w powiecie.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.4. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021r. 

Komisja opracowała plan pracy, stanowiący załącznik do protokołu. 

Ad.5. Sprawy bieżące.  

Radny Marek Świerkowski – Co z chodnikiem w Przybysławiu? Mieszkańcy mają pretensje, że 

projekt jest już nieważny i należy go odnowić. 

Wójt Gminy – To również jest droga powiatowa. Na obecną chwilę nas na to nie stać. Może 

w przyszłości warto się nad tym zastanowić. 

Ad.6. Zakończenie.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.  

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 grudnia 2020 r. , godz. 11:00  

Protokółowała:  Prowadzący posiedzenie  

Monika Wochna   Igor Szulc  


